

Date :14/11/2022

Ref : DXB/ACC/ ١٤٨٩ /22

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market
P.O.Box : 9700 Dubai – UAE

التاريخ : 2022/11/14

المرجع : دبي /ACC/ ١٤٨٩ / 22

السيد/حامد أحمد علي المحترم
الرئيس التنفيذي
سوق دبي المالي

ص.ب : 9700 دبي – الامارات العربية المتحدة

Greetings

تحية طيبة و بعد

Subject : Disclosing the Results of Board of Directors Meeting of Al Sagr National Insurance Company by circulation

الموضوع : الإفصاح عن نتائج إجتماع مجلس إدارة شركة الصقر الوطنية للتأمين بالتمرير

This is to inform you that Al Sagr's Board of Directors held its meeting today 14/11/2022 by circulation and resolved the following :

نفيدكم بانه قد تم عقد اجتماع مجلس الادارة اليوم الواقع في 2022/11/14 بالتمرير و قد تم إقرار ما يلي :

- 1- Reviewed and approved the financial statements for Q3/2022
- 2- Reviewed and approved the recommendation of the board's committees.
- 3- Reviewed the results of the Central Bank's audit on the company's Anti-Money laundering systems and authorizing the Audit Committee to discuss the report and take necessary action.

- 1- تم الاطلاع على البيانات المالية للربع الثالث لعام 2022 و اقرارها.
- 2- تم الاطلاع على اعمال اللجان المنبثقة عن المجلس و الموافقة على توصياتها .
- 3- الاطلاع على نتائج تدقيق المصرف المركزي على انظمة مكافحة غسيل الاموال في الشركة و تفويض لجنة التدقيق بمناقشة التقرير و اتخاذ ما يلزم .

و تفضلوا بقبول فائق الاحترام و التقدير
عن الصقر الوطنية للتأمين (ش.م.ع)



عبد المحسن جابر
عضو مجلس الإدارة و الرئيس التنفيذي